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A. If you are interested in history why not visit the castle next to the lake?
B. If you love photography there are lots of beautiful sites in Paris.
C. Are you religious? Why not visit the old cathedral in the centre? Admission is free.
D. If you are travelling with children there is a theme park which is open every day even on bank holidays.
E. Are you interested in French cuisine? There are many good restaurants near to the river.
F. There is lots to do for sporty people. If you like exercise you can hire a bike. There is a discount for groups.
G. The historic centre is very beautiful.
Traduisez en anglais:
1. Si on aime l’histoire on peut visiter le musée près de la rivière.
2. Si vous vous intéressez à l’aventure vous pouvez aller au parc d’attractions mais c’est un peu cher.
3. Vous êtes religieux ? Chaque jour il y a une excursion en car à la vieille cathédrale.
4. Si on adore les animaux, le zoo est ouvert tous les jours sauf dimanche.
5. Il y a un très joli château qui est ouvert tous les jours même les jours fériés.
6. Si on voyage avec des enfants il y a un parc aquatique qui est super quand il fait chaud.
7. Il y a beaucoup à voir et à faire mais pourquoi ne pas visiter les musées. L’entrée est gratuite.
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